

《单词百科:unintelligibility是什么意思?unintelligibility怎么发音?unintelligibility的解释和用法》

英语单词unintelligibility是什么意思?unintelligibility怎么读?unintelligibility怎么发音?简答网为您整理了unintelligibility的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



unintelligibility怎么读

unintelligibility的读音:[ʌnɪntelɪdʒə'bɪlɪtɪ]

unintelligibility的意思

1、不可懂度，不清晰性;

unintelligibility的近义词

1、**confusion** n.困惑;混淆;尴尬;混乱局面;

- 2、**disorganization** n.计划混乱;组织的破坏;瓦解;解体;
- 3、**illogicality** n.没有道理, 不合逻辑;
- 4、**inarticulateness** 无关节;
- 5、**incoherence** n.不连贯, 语无伦次, 无内聚力;不连贯性;

unintelligibility的反义词

- 1、**intelligibility** n.可理解性, 可理解的事物;

unintelligibility的双语例句

- 1、Thus , they argue: "'Unintelligibility' resulting from faithfulness is worse than faithlessness that makes translation 'intelligible' ."

故此主张 “ 与其忠实而使人看不懂,母宁不很忠实而看得懂. ”

- 2、This difference will to some extent explain what people call the unintelligibility of philosophy.

这种区别在一定程度内, 足以解释一般人所说的哲学的难懂性。

- 3、Philip Glass's music is characterized by its unintelligibility.

菲利普·格拉斯作品的重要特点就是非常难以理解。

- 4、Before the 20th century, the study was centered largely on the source of the writing or the cause of its unintelligibility.

20世纪前的研究主要围绕作品来源、难解原因等外围问题进行 ;

- 5、At present there are some multiple-misunderstandings on the concepts of maritime literature, like tautology, unintelligibility, unclear definition.

当下关于海洋文学的概念, 存在着同义反复、晦涩难懂、意义不定的多重误区。

- 6、Psychologically, by the examining of Freud's psychoanalysis, we can see the characteristics for psychic activities are transience, intermittence and unintelligibility;

心理学方面, 通过对弗洛伊德的精神分析的考察, 我们了解到心理活动往往是转瞬即逝、时有时无、不可为外人所道, 晦涩难懂的。

7、Words vacancy, which refers to that some objects and phenomena in this language cannot be found equivalence or corresponding expressions in another language, has its characters of unintelligibility, non-habituatation, strangeness and misunderstanding.

词汇空缺即在一种语言中具有的事物或现象，在另一种语言中没有对等或契合之物。词汇空缺有不理解性、不习惯性、陌生性、误读性几个特点。

以上是简答网为您整理的unintelligibility怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于unintelligibility的用法、unintelligibility的释义、unintelligibility的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/unintelligibility>

